
Dear Good Hope Parents,

Get ready for the January exams with our focused and personalised Exam Boot Camp. Starting from 28th

December, we will be offering exam preparation using materials tailor-made to help your child on the road

to exam success!

Our teachers are highly experienced, and will follow the school curriculum, covering all areas of English and

Chinese. You can select the areas that you would like us to focus on by returning the slip below.

從十二月起，我們會提供度身訂造的教材和一連串的考試強化課程，讓你的孩子在考試前有充足的準備，

踏上考試成功之路！

我們會根據學校中文及英文的課程編纂教材，並由經驗豐富的老師指導，請在附上的回條填上你的孩子想報

讀的科目。如有任何問題,歡迎致電查詢！

Dates: Every Monday-Friday and Sunday
28th-31st Dec 2023, 1st-30th Jan 2024

Time:
10:20-11:30
11:40-12:50

14:00-15:10
15:20-16:30
16:40-17:50
18:00-19:10

Venue: 2/F, Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui

Contact: 3113 8815

Current Students: $750 / 3 lessons $1500 / 6 lessons $2250 / 9 lessons

Non-current students: $1140 / 3 lessons $2280 / 6 lessons $3420 / 9 lessons

Kind regards,

Willow Hewitt

Head of English

Reply Slip
I would like to sign my child up for Exam Boot Camp 2024!

Child’s Name:_________________________ Grade: ________________________

Parent’s Name: _______________________ Contact: _______________________

Number of sessions (circle your choice): 3 6

Areas of Boot Camp focus (circle your choices):

English: Reading Writing Grammar Mock Papers Others: _______________
中文: 語句文法 寫作 專項練習 不供詞填充 模擬試卷 其他: ________________

Please return the slip to i-Learner Education Centre (2/F Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui) or
WhatsApp us on 9049 3014.


